
ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ

                ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ           

Από το πρακτικό της αρ.  17/13 Συνεδρίασης

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΛΕΥΚΑΔΑΣ

ΑΡ.ΑΠΟΦ. 199

Στη Λευκάδα σήμερα στις 17 του μηνός Ιουνίου του έτους 2013, ημέρα Δευτέρα και ώρα 19.00 

ήρθε σε συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Λευκάδας, ύστερα από την αριθμ. 16713/13-6-

2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, η οποία επιδόθηκε και 

δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67  του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87).

Παραβρέθηκαν Απουσίαζαν
1. Αραβανής Ελευθέριος -Πρόεδρος 1. Λάζαρη Πηνελόπη
2. Πετούση-Σκιαδά Ζωίτσα 2. Σίδερης Αντώνιος
3. Αραβανής Ανδρέας 3. Βεργίνης Ξενοφών
4. Ρόκκος Στυλιανός 4. Καρβούνης Σπυρίδων
5. Βικέντιος Νικόλαος 5. Γαβρίλης Δημήτριος
6. Σούνδιας Πραξιτέλης 6. Μεσσήνης Ιωάννης
7. Γαζής Αναστάσιος 7. Μελάς Βασίλειος
8. Γιαννούτσος Πέτρος 8. Γεωργάκης Βασίλειος
9. Ζουριδάκης Ευτύχιος 9.
10. Σώλος Φώτιος 10.
11. Καρτάνος Ιωάννης 11.
12. Μπραντζουκάκης Νικόλαος 12.
13. Νικητάκης Μάρκος 13.
14. Δρακονταειδής Κων/νος 14.
15. Σάντα Μακρή Αικατερίνη  15.
16. Μακρυγιώργου Νίκη 16.
17. Αραβανής Σπυρίδων 17.
18. Βλάχος Σπυρίδων 18.
19. Στραγαλινός Βασίλειος 19.
20. Φίλιππας Γεώργιος 20. ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ
21. Πεντεσπίτης Νικόλαος 21. Η πρόσκληση δόθηκε στο Δήμαρχο
22. Μαργέλης Γεώργιος 22. κ.Κώστα Αραβανή, ο οποίος 
23. Αραβανής Γεράσιμος 23. προσήλθε κατά τη συζήτηση 
24. Καββαδάς Αθανάσιος 24. του 6ου θέματος.
25. Μεσσήνη Κερασούλα 25.
26. 26. Στην έναρξη της συνεδρίασης βρέθηκαν
27. 27. παρόντα 24 μέλη.
28. 28.
29. 29.
30. 30.
31. 31.
32. 32.
33. 33.
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος άρχισε την συνεδρίαση.

Προτάσσεται ομόφωνα το 4ο θέμα της Η.Δ.

ΘΕΜΑ 4ο της ημερήσιας διάταξης της αρ. 17/13 Συνεδρίασης του Δ.Σ.   

Απόφαση Δ.Σ.  σχετικά με  προτάσεις προς το Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων που 

αφορούν στην Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων της εταιρείας  SEA FARM IONIAN A.E. 

του Ομίλου ΝΗΡΕΑ στην ήδη υπάρχουσα μονάδα στον Κάλαμο.

Εισηγητής: Σώλος Φώτιος, Αντιδήμαρχος. 
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Ο Αντιδήμαρχος κ.Σώλος Φώτιος, εισηγούμενος το θέμα, είπε στο Δ.Σ.:

Η μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων στην οποία εμείς καλούμαστε να  υποβάλλουμε 

τις  προτάσεις  μας  υπόψη  του  Περιφερειακού  Συμβουλίου  Ιονίων  Νήσων,  για  να 

γνωμοδοτήσει , αναφέρεται στη δημιουργία ενιαίας πλωτής μονάδας της εταιρείας SEA FARM, 

προερχόμενη από την μετατόπιση και ενοποίηση δύο υφισταμένων πάρκων πλωτής εκτροφής 

θαλάσσιων  μεσογειακών  ιχθύων  και  εκσυγχρονισμού  της  παραγωγικής  διαδικασίας  με 

ταυτόχρονη αύξηση της δυναμικότητας από τους 460 τόνους ετήσια παραγωγή στους 

575 τόνους, στη θέση ΒΑΘΥ ΛΙΜΙΟΝΙ ΚΑΛΑΜΟΥ στην νοτιοδυτική πλευρά του νησιού. 

Η μελέτη στηρίζεται στο «ΕΙΔΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΧΩΡΟΤΑΞΙΚΟΥ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥ ΚΑΙ ΑΕΙΦΟΡΟΥ 

ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ» αριθμ ΚΥΑ 31722/4.11.2011, ΦΕΚ 2505 Β/2011 και βάσει αυτού «επιτρέπεται» 

η αύξηση της δυναμικότητάς της κατά 25%. 

  Η  θαλάσσια  περιοχή  της  προτεινόμενης  θέσης,  εγκατάστασης  και  λειτουργίας  του 

ενιαίου πάρκου εκτροφής, περιλαμβάνεται σε περιοχή η οποία έχει ενταχθεί στο Ευρωπαϊκό 

Οικολογικό  Δίκτυο  Natura 2000  με  κωδικό  GR 2220003  κατηγορίας  ΕΔΖ  (ΕΙΔΙΚΗ  ΖΩΝΗ 

ΔΙΑΤΗΡΗΣΗΣ)  και  ονομασία  Εσωτερικό  Αρχιπέλαγος  Ιονίου  (Μεγανήσι,  Αρκούδι,  Άτοκος, 

 Βρωμόνας έκτασης 88.333,27 εκταρίων) σύμφωνα με τον Ν 3937/11 «Περί της διατήρησης 

της βιοποικιλότητας και άλλες διατάξεις» 

  Η πρότασή μας στο Περιφερειακό Συμβούλιο που θα συνεδριάσει την 21η Ιουνίου στην 

Κεφαλλονιά είναι να γνωμοδοτήσει αρνητικά, γιατί: 

  Ο Δήμος μας συμμετέχει στην αίτηση ακύρωσης  στο Συμβούλιο της Επικρατείας κατά 

του  Χωροταξικού  Πλαισίου  για  την  ανάπτυξη  των  Υδατοκαλλιεργειών  ,  η  οποία  είχε 

προσδιοριστεί για την 5η Ιουνίου και αναβλήθηκε για τέταρτη φορά, γιατί η Διοίκηση για μια 

ακόμα φορά δεν είχε αποστείλει στο Δικαστήριο τις απόψεις της επί του θέματος. 

Την  ίδια  στιγμή  όμως  η  Διοίκηση,  βρίσκει  το  χρόνο  να  εκδίδει  οδηγίες  και  να 

υποδεικνύει στις αρμόδιες υπηρεσίες να εφαρμόζουν το παραπάνω Χωροταξικό. 

  Η  ευρύτερη  περιοχή  είναι  επιβαρυμένη  (παράγεται  το  10%  της  Πανελλήνιας 

Παραγωγής  Ιχθύων  από  Ιχθυοκαλλιέργειες)  και  κατά  τη  γνώμη  μας  τα  ευαίσθητα 

οικοσυστήματα  που  προσδιορίζονται  από  την  Ευρωπαϊκή  Νομοθεσία  Natura 2000  δεν 

αντέχουν νέες μονάδες ή αυξήσεις δυναμικότητας των παλιών. 

Σύμφωνα  με  το  Χωροταξικό,  στο  οποίο  εμείς  έχουμε  εκφράσει  επανειλημμένα  την 

αντίθεσή μας  (357/11 Απόφαση ΔΣ καθώς και αποφάσεις Δημοτικών Κοινοτήτων Καλάμου και 

Καστού)  και  έχουμε  προβεί  στις  παραπάνω αναφερόμενες  νομικές  ενέργειες  ,  η  μονάδα 

εντάσσεται  στις Περιοχές Ανάπτυξης Υδατοκαλλιεργειών (ΠΑΥ) υποκατηγορία Α3 ΔΥΤΙΚΕΣ 

ΑΚΤΕΣ ΑΙΤΩΛΟΑΡΝΑΝΙΑΣ – ΣΥΜΠΛΕΓΜΑ ΕΧΙΝΑΔΩΝ ΝΗΣΩΝ. 

Επιπλέον ο φορέας (σύμφωνα με τη μελέτη) έχει προβεί στις προβλεπόμενες ενέργειες-

διαδικασίες για τη δημιουργία Περιοχής Οργανωμένης Ανάπτυξης Υδατοκαλλιεργειών (ΠΟΑΥ) 

και συμμετέχει για αυτό στην Ίδρυση Φορέα  Διαχείρησης. (Ο Νηρέας και η Sea Farm έχουν 

στην κατοχή τους το 60% των μονάδων της ανωτέρω περιοχής). 
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  Αν πραγματοποιηθεί αυτό, αντιλαμβάνεστε τι θα συμβεί στη περιοχή μας. 

Οι  εταιρείες  και  τα  συναρμόδια  Υπουργεία,  ας  λάβουν  σοβαρά  υπόψη  τους  ότι  οι 

«νησιωτικές»  κοινωνίες  του  Καλάμου  και  του  Καστού  είναι  κατηγορηματικά  αντίθετες  σε 

τέτοιου  είδους  «επενδύσεις»,  δηλαδή  αυθαίρετες  παρεμβάσεις,  στο  ευαίσθητο  περιβάλλον 

τους. 

Εισηγούμαι  λοιπόν η πρότασή μας προς το Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων να 

είναι να γνωμοδοτήσει αρνητικά για τη  ΜΕΛΕΤΗ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΩΝ ΕΠΙΠΤΩΣΕΩΝ ΤΗΣ 

ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ  SEA FARM IONIAN ΑΕ  ΤΟΥ  ΟΜΙΛΟΥ  ΝΗΡΕΑ  ΣΤΗΝ  ΗΔΗ  ΥΠΑΡΧΟΥΣΑ 

ΜΟΝΑΔΑ ΣΤΟΝ ΚΑΛΑΜΟ. 

Κ.ΔΡΑΚΟΝΤΑΕΙΔΗΣ: Εμείς γενικώς και αορίστως δεν είμαστε κατά των Ιχθυοκαλλιεργειών. 

Το ζήτημα είναι με ποιους όρους και προϋποθέσεις γίνεται η ανάπτυξη. Η αίτηση ακύρωσης 

στο ΣτΕ εκκρεμεί μαζί με τις αναβολές και πολύ φοβάμαι ότι αυτές οι συνεχείς αναβολές πάνε 

να δημιουργήσουν τετελεσμένα.  Πρώτα πρέπει να προστατεύουμε το περιβάλλον και μετά να 

κάνουμε ανάπτυξη. Με δεδομένο ότι αλλάζουν οι όροι και οι προϋποθέσεις της αρχικής άδειας 

συμφωνούμε  με  την  εισήγηση.  Κομμάτι  του  σκεπτικού  μας  πρέπει  να  είναι  στοιχεία  που 

περιλαμβάνονται στην αίτηση ακύρωσης στο ΣτΕ.

Σ.ΒΛΑΧΟΣ:  Να  κινήσουμε  τη  διαδικασία  απομάκρυνσης  των  Ιχθυοκαλλιεργειών  γιατί 

δημιουργούν προβλήματα στον τουρισμό και στο περιβάλλον.

Ακολουθεί ψηφοφορία.

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 22 Δημοτικοί Σύμβουλοι.

Οι κ.κ. Α.Καββαδάς, Γ. Μαργέλης και Β.Στραγαλινός βρίσκονται εκτός αιθούσης.

Μετά  τα  παραπάνω και  διαλογική  συζήτηση,  το  Δ.Σ.   αφού  έλαβε  υπόψη  του  την 

παραπάνω εισήγηση

Ομόφωνα αποφασίζει

Η πρόταση του Δημοτικού Συμβουλίου Λευκάδας προς το Περιφερειακό Συμβούλιο 

Ιονίων  Νήσων  είναι  να  γνωμοδοτήσει  αρνητικά  για  τη   ΜΕΛΕΤΗ  ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΩΝ 

ΕΠΙΠΤΩΣΕΩΝ ΤΗΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ SEA FARM IONIAN ΑΕ ΤΟΥ ΟΜΙΛΟΥ ΝΗΡΕΑ  ΣΤΗΝ ΗΔΗ 

ΥΠΑΡΧΟΥΣΑ ΜΟΝΑΔΑ ΣΤΟΝ ΚΑΛΑΜΟ. 

Η απόφαση αυτή πήρε αρ. 199/13.    

         

     Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Τα παρόντα μέλη

                   ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΡΑΒΑΝΗΣ
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